



المدرسة الآسيوية الدولية الخاصة

ASIAN INTERNATIONAL (P) SCHOOL

AIS/PARENTS/STUDENTS/2024-25/37

4th October 2024

CIRCULAR No. 37

RESCHEDULED DISTRIBUTION DATES OF SCHOOL UNIFORM

Dear Parents/Students

Greetings!

This is to inform you that the uniform distribution, initially scheduled from **Saturday, 5th October 2024 to Friday, 11th October 2024**, has been **rescheduled** to the following dates:

New Date of Distribution -Saturday, 5th October 2024, and Sunday, 6th October 2024

Please be advised that **parents will not be permitted on the school campus for uniform collection outside these specified dates**. The parents who have not yet collected the uniforms must do so on the dates provided. We kindly request strict adherence to the revised schedule.

Timings for Distribution:

- 8:00 AM to 8:00 PM (with a lunch break from 1:00 PM to 3:00 PM)
- Venue: Junior school (PS-2 building)

Thank you for your cooperation in ensuring a smooth distribution process.

تعميم رقم 37

مواعيد التوزيع المعاد جدولتها للزى المدرسي

أولياء الأمور / الطلاب الأعزاء

تحياتي

نود إبلاغكم بأن التوزيع الموحد ، الذي كان مقررا مبدئيا من السبت 5 أكتوبر 2024 إلى الجمعة 11 أكتوبر 2024 ، قد تمت إعادة جدولته إلى التواريخ التالية:

تاريخ التوزيع الجديد - السبت 5 أكتوبر 2024 والأحد 6 أكتوبر 2024

يرجى العلم بأنه لن يسمح لأولياء الأمور بالتواجد في حرم المدرسة لاستلام الزي المدرسي خارج هذه التواريخ المحددة. يجب على الوالدين الذين لم يحصلوا على الزي الرسمي بعد القيام بذلك في التواريخ المقدمة نرجو التكرم بالالتزام بالجدول الزمني المنقح

مواعيد التوزيع:

من 8 صباحا إلى 8:00 مساء (مع استراحة غداء من 1:00 مساء إلى 3:00 مساء)

المكان: المدرسة الإعدادية (قسم الصغار)

شكرا لتعاونكم في ضمان عملية توزيع سلسة

Agil Aljazeera
04/10/2024



Best Regards

Admin Specialist

AY: 2024 - 2025